
Schriftelijke vragen ex art. 40 van het Reglement van orde gemeenteraad Twenterand, 

gericht aan het college van Burgemeester en Wethouders

Onderwerp : PFAS

Datum : 12 november 2019

Geacht College,

Op dit moment heerst er veel onrust in ons land omtrent PFAS. Dit betreft een verzameling van 
gevaarlijke stoffen die overal in de grond wordt aangetroffen. Op dit moment zet dit veel projecten 
op slot. Nu ligt er in Twente tussen de veertien gemeenten een voorstel dat met een aantal nieuwe 
regels over hoe om te gaan in Twente met PFAS. Er zijn nu twee gemeenten die dit voorstel 
hebben geaccordeerd. Om dit zo spoedig mogelijk in Twente te laten ingaan is het dus zaak dat 
ook de andere gemeenten hier mee instemmen.

- Bent u het met ons eens dat PFAS een problematiek is die voor veel stagnatie zorgt en zo 
snel mogelijk moet worden opgelost.

Antwoord: a. De betrokkenen die er mee geconfronteerd worden, dienen rekening te 
houden met de regels en doen dat - voor zover bekend - ook. Er zijn geen 
signalen dat de problematiek voor veel stagnatie zorgt.
b. Het is belangrijk dat er snel duidelijkheid komt in regelgeving en beleid. 

- Is u bekend hoeveel impact dat nu al in Twenterand heeft en zorgt voor stoplegging van 
projecten?

Antwoord: Zie antwoord a hiervoor. 

- Kunt u hier een inschatting van delen met de raad.

Antwoord: Zie antwoord a hiervoor. 

- Hoe denkt het college over deze voorgestelde regels voor Twente?

Antwoord: Het college staat achter de regels van Twente. 

- Kunt u deze z.s.m. met de raad delen?

Antwoord: Ja. Zie antwoord hierna.

- Bent u bereid zo spoedig mogelijk tot ratificatie over te gaan?

Antwoord: Het college heeft op 12 november 2019 ingestemd met het Twents PFAS-beleid. 
Zie bijlage. De regels worden gepubliceerd en zijn te raadplegen via de website. 

Namens VVD Twenterand,

Erik Kobes


